
zápis z jednání
Osadního výboru Bedřichovice

4. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice

Datum: 6. 2. 2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Helena Straková,

Richard Straka, Rudolf Hýbela, Jiří Tomášek
Omluveni: Jan Jež
Hosté:

Program:

1. Informace z jednání předsedy OVB se starostkou města Mgr. Michaelou 
Tměnou dne 18.1.2023

2. Informace z jednání předsedy OVB na RM dne 1.2.2023
3. Vyjádření k žádosti o vyjádření k dodatečnému stavebnímu povolení - ............ 

................................................................. (již předjednáno korespondenčně)
4. Příprava stavby hasičské zbrojnice - další postup přípravy
5. Změna územního plánu na na ploše p.č 3392/1 a 3393/1 v k.ú. Šlapanice
6. Plán dlouhodobého rozvoje - doplnění
7. Generální klíč KD - odsouhlasení okruhů
8. Bedřichovice nad Temží - setkání občanů s tvůrci projektu
9. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující
body:

Ad 1) Předseda OVB informoval členy OVB o jednání se starostkou města
Mgr. Michaelou Tměnou dne 18.1.2023. Předmětem jednání byla práce OVB 
v nadcházejícím období, Plán dlouhodobého rozvoje Bedřichovic, projednání 
úkolů OVB v RM a další.

Ad 2) Předseda OVB informoval členy OVB o jednání na RM dne 1.2.2023.
Předmětem projednání byl především Plán dlouhodobého rozvoje Bedřichovic, 
konkrétně priority programu - dostavba kulturního domu a s ní související 
vymístění SDH Bedřichovice z garáže KD. Za tímto účelem OVB navrhuje 
postavení samostatné požární zbrojnice, pro kterou už byl dříve zakoupen 
pozemek do majetku města. Rada vyslovila souhlas se záměrem a doporučila 
zpracovat podklady pro další postup. Předseda OVB navrhl, aby byl členem 
týmu člen RM Michal Velan, návrh byl akceptován.
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Dále proběhla diskuze členů RM k dalším bodům Plán dlouhodobého rozvoje 
Bedřichovic.

Ad 3) Osadní výbor projednal Žádost o vyjádření k dodatečnému stavebnímu 
povolení - ............................................................................... OVB 
jednomyslně podpořil souhlas s vyhověním žádosti.

Ad 4) Osadní výbor projednal další postup přípravy stavby hasičské zbrojnice.
Přípravný tým se sejde 15.2.2023. Cílem je shoda na zadání umístění, objemu a
požadavku na využití zbrojnice.

Ad 5) Osadní výbor projednal požadavek na změnu územního plánu na na ploše p.č 
3392/1 a 3393/1 v k.ú. Šlapanice za účelem využití pro postupné rozšiřování 
obce. Ing. Hýbela bude na projektu dále pracovat za účelem zpřesnění a 
rozšíření důvodové zprávy.

Ad 6) Osadní výbor projednal doplnění Plánu dlouhodobého rozvoje o dva body:
- Obnova náhonu (zprůtočnění bývalého mlýnského náhonu obnovením 

nátoku z Říčky)
- Dešťová kanalizace - péče o zajištění řádného stavu, vyčistění, zaměření, 

pasportizace

Ad 7) Osadní výbor projednal návrh na realizaci generálního klíče v KD -
odsouhlasení okruhů. Předseda OVB zajistí další postup, vedoucí k realizaci 
záměru.

Ad 8) Osadní výbor odsouhlasil konání Obecního svátku dne 3. září 2023. Projekt
Bedřichovice nad Temží letos vzpomeneme setkáním občanů s tvůrci projektu. 
Předseda OVB ve spolupráci s .......................... zajistí návrh průběhu oslavy.

Ad 9) Různé
- OVB hodlá v jarních měsících uspořádat veřejnou schůzi občanů, termín 

bude stanoven na příštím jednání.
- Svoz nadměrného odpadu proběhne v počátku května, předseda OVB 

dojedná s vedením obce termín.
- Pronájem hospody v KD - slunečníky jsou v majetku nájemce a nelze je 

přes zimu v KD uskladnit, jejich délka neumožňuje průchod do skladu.
V jarních měsících provede nájemce nátěr venkovních dřevěných stolů a 
laviček. Město dodá barvu (. . . ..........., OISM).

- RD na ul. Hlavní (.... .................. jeho majitelé již prodali a nelze o něm 
uvažovat ke koupi do majetku města.

- Na příštím jednání se OVB hodná zabývat správou KD, jeho drobnými 
opravami a dovybavením. K účasti bude přizvána správcová pí. ............... a 
pracovnice města .... ...........

- OVB rozdá občanům fotografie z oslavy Obecního svátku v roce 2022.
- OVB navrhuje instalovat jednoduchou dřevěnou lavičku na vyhlídce u 

velkého hájku, místo upřesní v terénu. Předseda OVB projedná možnost 
dodání lavičky s OISM.
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